
653367.FI PE 385.975

KIRJALLINEN KYSYMYS P-0893/07
esittäjä(t): Catherine Guy-Quint (PSE)
komissiolle

Aihe: Omenanviljely

Haluan tällä kysymyksellä kiinnittää komission huomiota omenanviljelyalan ongelmiin.

Omenantuottajat ovat ottaneet minuun yhteyttä ja kertoneet suurista vaikeuksistaan saada 
toimeentulonsa omenanviljelystä. Tuottajien tulot ovat laskeneet pääosin siksi, että omenien tuontia 
kolmansista maista ei valvota määrällisesti ja että omenanviljelyalan lainsäädäntö on hyvin erilaista 
kolmansissa maissa ja Euroopan unionissa (torjunta-aineiden valvonta, työvoimakustannukset jne.).

Haluaisin tietää, miten komissio aikoo puuttua asiaan. Olisiko valvontaa lisättävä, tuontikiintiöitä 
leikattava vai teetettävä viipymättä tutkimus epäilyksistä, että alalla harrastetaan polkumyyntiä? 


